
Prikje bij zondag 28 juli 2024  

Het teken van het brood  

Elly en Rikkert zongen: 

Vijf broden en twee vissen, het was niet eens zo veel. 

Maar toen de Heer ze zegende, kreeg iedereen zijn deel. 

 

Willem Barnard, alias Guillaume van der Graft, dichtte: 

Zeven was voldoende, / vijf en twee, 

zeven was voldoende voor vijfduizend 

op de heuvels langs de zee. 

 

Jezus onderwijst de mensen langdurig uit de Schriften. 

Hij krijgt hun aandacht  

én Hij schenkt hun de nodige aandacht. 

Hij stelt een teken, het teken van het brood. 

 

Oudtestamentische profeten deden Jezus dat voor.  

Voor de evangelisten een dankbaar beeld 

om te zeggen wie Jezus voor hen was. 

God redt is zijn naam. 
   En God, zijn Vader, is gul met zijn goedheid, 

maar Hij heeft mensenhanden nodig:  

wie deelt, vermenigvuldigt. 

Dat heeft Jezus voorgedaan! 

Zeven is een getal  

om te vertellen over volheid. 

 

Gisteren en vandaag hongeren en dorsten mensen  

naar gerechtigheid, veiligheid en  

aandacht voor een menswaardig bestaan. 

 

Zeventig maal zeven keer 

vergeving, gerechtigheid en genoeg voor allen, 

dat zou een droom zijn! 

Gods nieuwe wereld ligt in mensenhanden! 

 

Mia Verbanck 


